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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 08.12.2010 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Baloşin Nicolae care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 208/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 16 consilieri. Lipsesc domnii consilieri, HepuŃ Teodor, Culcea Tudorel, Leu Mihai, d-ra Szilagyi 
Ana Maria, d-na Chiş Şerban Ana Aurelia. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi este cea prezentată, nu s-a schimbat nimic.” 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

Nu este cazul. 
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La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  
municipiului Hunedoara, pe anul 2010.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„În acest moment a sosit în sală d-na consilier local Chiş Şerban Ana Aurelia şi 

suntem prezenŃi 17 consilieri.” 
 
Art.5- 18 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.209/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„În acest moment a sosit în sală dl consilier local Culcea Tudorel şi suntem prezenŃi 18 

consilieri.” 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  de venituri şi cheltuieli al 
Serviciului Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor din municipiul Hunedoara, pe anul 
2010.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.210/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2011, pentru 
serviciile prestate la “Casa Căsătoriilor”. 

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.211/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii  

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor de închiriere a căminelor 
culturale din municipiul Hunedoara, pe anul 2011. 

 
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.212/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor pentru utilizarea 
spaŃiilor cu altă destinaŃie decât locuinŃă şi pentru folosirea terenurilor aflate în administrarea 
Consiliului Local şi a altor instituŃii publice, pe anul 2011. 

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.213/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii consilierilor în 

funcŃie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de închiriere pentru folosirea 
locurilor publice de desfacere din pieŃele, târgurile şi oboarele din municipiul Hunedoara, pe anul 
2011. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

             -    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.214/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre   privind stabilirea unor taxe şi tarife aplicate de către  
Serviciul public „Bazinul de Înot” Hunedoara, pe anul 2011. 

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.215/2010 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor în vederea închirierii 
unor spaŃii din cadrul Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2011. 
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.216/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru atribuirea locurilor de 
înhumare din cimitirul "Valea Seacă" aflat în administrarea Consiliul local al municipiului Hunedoara 
şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2011. 

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.217/2010 se aprob ă în unanimitate. 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„În acest moment a sosit în sală dl consilier local HepuŃ Teodor şi suntem prezenŃi 19 

consilieri.” 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului costului mediu lunar de 
întreŃinere datorat de beneficiarii şi/sau de susŃinătorii legali ai acestora pentru serviciile furnizate  
de Căminul pentru Persoane Vârstnice din  municipiul Hunedoara. 

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.218/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor, preŃurilor de vânzare a unor 
publicaŃii ştiinŃifice precum şi preŃul materialelor publicitare  la Muzeul Castelul Corvinilor în anul 
2011. 

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.219/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind stabilirea impozitelor şi taxelor  locale pe anul 
2011. 

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Aş vrea să fac un amendament, de fapt două amendamente. La punctul F, taxa 

pentru obŃinerea avizului de acces auto în zonele cu restricŃii de tonaj se stabileşte după cum 
urmează, şi aici sunt înşirate, la articolul 15 litera F, la ultimul subpunct: pentru autovehicule cu 
capacitate mai mare de 16 tone aş propune 1000 de lei pe zi, şi tot aici să facem un amendament   
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pentru autovehiculele care deservesc lucrările de interes public care se desfăşoară îm municipiul 
Hunedoara să fie scutite de această taxă. Acestea sunt amendamentele mele.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Cele care au contract ...” 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
  „Da, cele care deservesc anumite lucrări pe care le face primăria, încredinŃate prin 

licitaŃie, sau autovehiculele noastre care circulă prin oraş pentru strângerea...” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „O să încerc să reformulez pentru amendamentul domnului consilier: pentru 

autovehiculele cu capacitatea mai mare de 16 tone, 1000 de lei pe zi.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
  „Da, şi un alt alineat: sunt exceptate de la plata acestei taxe autovehiculele care 

deservesc lucrările de interes public ce se desfăşoară în municipiul Hunedoara.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Sunt în municipiul Hunedoara locuri unde există restricŃii de tonaj care nu sunt 

respectate, de exemplu în Ceangăi, pe Ecaterina Varga, şi nu numai, nu sunt controlate de către 
Serviciul de circulaŃie, şi poate am putea ca, colegii noştri de la PoliŃia Comunitară să 
monitorizeze mai atent intrarea acestor vehicule în zonele interzise.” 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
  „Domnule secretar, nu se pot face nişte sancŃiuni?”  

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „SancŃiunile sunt stabilite.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Dacă nu au aceste avize, există sancŃiuni.” 

Dl. Gyorfi Jeno:  
  „SancŃiunea e mai mică ca şi amenda.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
  „Nu ştiu dacă îi convine să plătească amenda, pentru că la amendă îi ia şi puncte de 

penalizare” 

Dna. Vasilescu Tatiana:  
  „Da, tocmai asta discutam.” 

Dl. Balo şin Nicolae:  
  „Supunem la vot amendamentele domnului consilier.” 

Amendamentele se aprob ă în unanimitate de voturi 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-15 se aprobă în unanimitate. 



7 
 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„ Este o greşeală la numerotarea articolelor, urmează art.16.” 
Art.16-19 se aprobă în unanimitate. 

 
Hotărârea nr.220/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de până la 15.500 
lei, din bugetul local, pentru premierea elevilor cu rezultate deosebite în anul şcolar 2009 – 2010, la 
olimpiadele şcolare pe specialităŃi. 

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Şoş Iosif:  
„ Nu ştiu dacă să îl iau ca pe un amendament, dumneavoastră ştiŃi mai bine, eu aş dori 

să catalogăm acelaşi nivel şi pentru sport, tot şcolar este, nu să-i premiem neapărat cu bani, dar la 
festivitatea de premiere aş dori ca un campion european sau mondial să fie şi el acolo, cu o 
diplomă, felicitat de primar sau de forurile competente. Din punctul meu de vedere reprezintă 
culorile noastre, şi nu ştiu dacă se poate.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Asta se poate face, în opinia mea, într-un alt mediu. Aici fiecare va primi o sumă.”  

Dl. Şoş Iosif:  
  „Fără bani, dar totuşi o diplomă într-un cadru festiv ar fi agreat de acei sportivi.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier,…. aceşti bani se pun într-un plic, şi fiecare vine şi i se dau banii.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Cred că ar trebui un proiect de hotărâre cu un cadru festiv, cum spune domnul Şoş,  

cu toŃi cei care au fost premiaŃi de-a lungul anului pentru rezultate sportive, plus aceştia, eu ştiu, în 
Casa de Cultură, pentru că în sala de consiliu nu ar încăpea.”  

Dl. Apostolescu Dan:  
  „Domnule consilier, ştiŃi cam câte medalii sunt şi cam câte premiere ar trebui pentru o 

gală? Sunt peste două sute de milioane.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „LăsaŃi-mă să vă întreb ceva: îi adunăm şi le zicem ”foarte bine”?” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Da, faceŃi un scurt…. mulŃumim, cu toŃi consilierii invitaŃi, daŃi diplome, e ceva 

frumos.”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Diplome din partea cui? Îmi daŃi voie? Dumneavoastră vreŃi să facem o festivitate în 

care invităm toŃi sportivii, şi care joacă în echipe, şi care joacă individual?”    

Dl. Şoş Iosif:  
  „Titlurile mari da, campioni naŃionali, campioni europeni....”  

 Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Dacă există titluri la un sport de echipă, se poate şi la Institutul de Ingineri....” 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Dar atunci să facem o gală cu toŃi.” 

Dl. Apostolescu Dan:  
 „Mai este o problemă, dacă se face o gală numai cu diplomă.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Diploma, şi ceilalŃi primesc ceea ce le-a alocat Consiliul local.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 Dl. Şoş Iosif:  
   „Felicitări din partea consilierilor şi cu o diplomă, unii chiar sunt mulŃumiŃi.” 

Dl. Apostolescu Dan:  
  „Nu poŃi să faci diferenŃe la unii să le dai bani şi la alŃii nu.” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Domnule consilier...”  

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
 Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Pot să vă rog ceva? La şedinŃa ordinară din 20, vă rog frumos să veniŃi cu 

propunerile, şi la diverse putem să discutăm despre asta, aceasta este o şedinŃă extraordinară. 
Deci, aveŃi un amendament domnule consilier? 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.221/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre prin care se ia act de aprobarea unor hotărâri de către 
Adunarea Generală a Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal Club Hunedoara” în  şedinŃa din data de 
29.11.2010. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
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- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Pentru început aş vrea să primesc o lămurire, poate cursul prezentării se schimbă, 

aş vrea să întreb dacă din punct de vedere al legalităŃii suntem legali, şi anume, nu era în mod 
normal, şi aceasta domnul secretar ne poate spune, nu era normal să împuternicim consilierii locali 
sau, eu ştiu, reprezentanŃii în A.G.A. pentru Adunarea generală să primească mandat, şi după 
aceea să aibă loc o adunare generală?.”      

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „La ce vă referiŃi, domnule consilier?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Suntem puşi din nou în situaŃia în care nu vom respecta procedura legală şi de la 

Prefect se va întoarce înapoi. De aceea zic că dacă facem bine ceea ce facem, să nu ne trezim că 
ne-o respinge Prefectura, că este nevoie de această decizie, dumneavoastră ştiŃi domnule primar.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  Da, dar eu nu ştiu despre vorbiŃi, aşa că daŃi-mi voie să vă întreb, exact despre ce 

vorbiŃi?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Deci, din punct de vedere legal, nu era normal să facem întâi o mandatare a 

reprezentanŃilor primăriei, consiliului local, rectific, în A.G.A., să-i mandatăm pentru acea A.G.A., şi 
ulterior să se Ńină A.G.A.? Nu aşa este normal, nu aşa este legal?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Cine sunt reprezentanŃii A.G.A.?”  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Păi probabil domnul NeamŃiu şi, reprezentanŃii primăriei, ai consiliului local în A.G.A., 

că restul nu mă interesează. Deci strict reprezentanŃii noştri.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „În opinia dumneavoastră, reprezentanŃii A.G.A....”  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „În A.G.A. reprezentanŃii primăriei, pentru că este membru fondator.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Da, aşa este.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Este membru fondator, în mod normal....”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „DaŃi-mi voie să vă întreb, domnii consilieri pot să semneze? Deci eu vă întreb. Eu 

am crezut că dânşii, sau aşa am fost informat, cel puŃin aşa cred, că dânşii sunt reprezentanŃii 
municipalităŃii când eu nu pot să fiu prezent.”   

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Nu nu …, ei sunt reprezentanŃii Municipiului Hunedoara în Adunarea generală a 

membrilor asociaŃi. Primarul municipiului Hunedoara a semnat actul constitutiv.”   
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Noi vă putem mandata pe dumneavoastră, nu e o problemă.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Putem mandata şi primarul, dar ei sunt deocamdată.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Putem să vă mandatăm pe dumneavoastră dacă se impune, dar, asta este, din 

punct de vedere legal întreb, întâi se face mandatarea celui care participă în A.G.A., şi ulterior se 
discută hotărârea A.G.A.. Exact ca şi la Eco Sid, mandatăm reprezentantul Consiliului local în Eco 
Sid să discute problemele x, şi nu este rea voinŃă, ci pur şi simplu o întrebare de normalitate ca să 
respectăm legalitatea ca să nu ne-o respingă Prefectul, pentru că suntem puşi într-o situaŃie dificilă 
în momentul în care Prefectura ne va respinge, şi aş vrea să discutăm să găsim soluŃii să nu ne 
facem de minune.”  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Da, am un amendament.”  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Şi eu am amendamente, dar dacă domnul BobouŃanu....” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
  „Vă rog frumos să aşteptaŃi.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Deci putem să modificăm aici: se ia act de aprobarea, care oricum nu e o formulare 

nici măcar gramaticală, se acordă un mandat special consilierilor respectivi pentru a vota ordinea de 
zi pe care dumneavoastră aŃi iniŃiat-o aici, în Adunarea generală a membrilor asociaŃi pentru data de 
mâine, de exemplu, şi automat....” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Eu nu am nici o problemă cu asta.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Poimâine, pentru sâmbătă, pentru când vine şi Andone, şi Lucescu, să se 

întâlnească....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Conform regulamentului sau actului constitutiv, A.G.A. se poate întâlni ad-hoc, fără 

nici o problemă. Dacă membri ei sunt de acord, se poate convoca mâine.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Se poate convoca, îi anunŃaŃi, aşa se procedează, şi aşa am procedat tot timpul, ca 

să nu existe probleme la judecătorie în momentul în care te duci cu modificarea Consiliului Director. 
Şi aici încă o problemă, articolul 1, aliniatul 2: se aprobă revocarea Consiliului director compus 
din...Păi în primul rând eu mi-am dat demisia, nu pot fi revocat din ceva ce nu există.”    

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
  „Iar eu am fost dat afară!” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Domnul Simoc Gelu şi-a dat demisia, sunt semnate, demisiile sunt aprobate, sunt 

înregistrate.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Sunt înregistrate unde?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Au fost înregistrate la sediul clubului, şi a preşedintelui chiar la primărie, deci nu 

puteŃi să treceŃi nişte oameni care nu există în acte.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
  „Se ia act de demisie şi e suficient.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Bun. Deci amendamentul dumneavoastră este?” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Primul amendament, domnule secretar, deci se acordă un mandat special 

consilierilor locali, cei doi care reprezintă municipiul Hunedoara, pentru a vota ordinea de zi în 
Adunarea generală a membrilor asociaŃi, după cum urmează ceea ce aŃi scris. Şi totodată, la 
articolul 2 nu ştiu ce facem, pentru că aici e ceva greşit.”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Domnule BobouŃanu, haideŃi să o luăm pe articole. Eu am undeva la articolul 1, 

după acea o luăm cu articolul 2 cu amendamente, cu articolul 3....” 
  
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Amendamentul la articolul 1 acesta e cel mai corect.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
  „Dar oricum le-aŃi făcut împreună, de ce vorbiŃi separat?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, lăsaŃi-l să-şi spună amendamentul.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
  „Domnule consilier Munteanu, spuneŃi amendamentul dumneavoastră.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
  „La punctul 1, care sună în felul următor, aprobarea desemnării numiŃilor Ene Ştefan, 

Luca Ovidiu ca membri de onoare ai F.C. Hunedoara până la data de 10.06.2011, dată cu care 
aceştia vor fi desemnaŃi de A.G.A. membri susŃinători cu drepturi depline, şi ascultaŃi-mă un pic, mai 
jos noi spunem în această hotărâre: ….se modifică articolele ….şi împuternicit primarul sau 
reprezentantul primăriei pentru semnarea contractului care este un lucru ok. Nu aş vrea, din nou, să 
nu ne gândim la următorul aspect, noi nu putem impune, aceste lucruri vor fi trecute în statut, noi nu 
putem forŃa nota printr-o hotărâre a Consiliului local, să impunem să se scrie în statut că vor fi 
primiŃi la data de 06, deci noi nu putem anticipa o decizie care este a acelui A.G.A.”     

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
  „Părerea mea este că va fi o hotărâre aberantă. Am înŃeles că mâine se va Ńine o 

şedinŃă, sau poimâine, în care să se hotărască lucrurile de care noi luam act astăzi.”   
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Noi propunem ordinea de zi de mâine.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
  „Atunci trebuie schimbată toată hotărârea. Deci hotărârea 222 dacă o vom vota va 

suna aşa: hotărârea 222 prin care se ia de aprobarea unor hotărâri de către Adunarea generală.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „E greşit titlul, e clar.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
  „Atunci părerea mea, domnule secretar, să luăm o pauză de zece minute, şi să 

modificăm toată hotărârea.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Da, aşa este. Noi nu suntem de vină că a fost redactată greşit.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Nu a fost redactată greşit. Noi am primit nişte acte...”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Mai am o problemă de redactare. HaideŃi să facem şi să rectificăm şi la punctul 5, 

există o formulare care nu este în conformitate cu statutul.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Care este aceea?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Spune în felul următor punctul 5: aprobă modificarea articolului 2 din actul constitutiv 

al F.C. Hunedoara şi al articolului 32 al statutului F.C. Hunedoara, astfel încât controlul gestiunii 
clubului sportiv Fotbal Club Hunedoara se efectuează de un cenzor, fiindcă la punctul 4 avem 
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reducerea celor doi cenzori. Corect, dar în statutul F.C. Hunedoara punctul 12 nu face vorbire 
despre cenzori, deci iar este un abuz, fiindcă numai la punctul 32 se face vorbire.”   

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Actul constitutiv face referire despre cenzori.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „În actul constitutiv la punctul 32, nu la 12.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „AveŃi statutul acolo?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Are o cu totul altă formulare, şi e greşit.”  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Deci domnule consilier, noi nu am modificat nici măcar o virgulă din conŃinut.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Dar dumneavoastră primiŃi de unde conŃinutul?, că acuma chiar nu am înŃeles.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „De la F.C. Hunedoara.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Cine vi l-a trimis, dacă nu există preşedinte şi e demisionar?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Are o ştampilă şi o semnătură.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Păi cum să aibă ştampilă dacă ştampila e la el şi şi-a dat demisia, produce efect şi 

nu semnează nici o hârtie.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Deci domnilor consilieri, haideŃi înainte de a lua pauză....”   

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Mă ascultaŃi un pic, pentru că pierdem timpul.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „LuaŃi pauză domnule secretar, şi vorbiŃi în pauză.” 
 
                                  
Se ia o pauz ă de 20 de minute pentru modificarea con Ńinutului hot ărârii. 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Fac apelul nominal. Lipsesc domnul consilier Culcea Todorel, Farcaş Ladislau, 

Gyorfi Jeno, Horvath Ladislau, Leu Mihai, şi doamna consilier Chiş Şerban Ana Maria, Fărcaş 
Bianca şi Szilagyi Ana Maria. Se menŃionează în procesul verbal, la punctual 14 al ordinii de zi sunt 
13 consilieri prezenŃi” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş vrea să vă uitaŃi cu toŃii la punctul 9, dl. Ene să fie mandatat nu mandatată, a 

rămas acolo un „ă”, … să se ocupe de  punerea în aplicare a hotărârilor AGA. De aici eu spun că 
trebuie să fie pus punct şi restul nu se mai scrie pentru că  duce în obligaŃiile preşedintelui să.. atât 
în statul cât şi legea nr. 26 intră modificarea actului……cred că nu mai trebuie scris.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar nu cred că strică.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Sunt obligaŃii statutare, legea 26….” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Dacă e mai explicit nu cred că deranjează!” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… nici eu, că nu e împotriva legii.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
În urma discu Ńiilor care au avut loc, şi a amendamentelor hot ărârea are 

urm ătoarea form ă: 
 

                                                 HOTĂRÂREA  NR.222/2010  
privind acordarea unui mandat special reprezentan Ńilor Municipiului Hunedoara în Adunarea 

General ă a  Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal Club Hune doara” 
 
              Consiliul Local al Municipiului Hunedoara; 
   Analizând Nota de fundamentare a Primarului Municipiului Hunedoara, prin care se propune 
acordarea unui mandat special reprezentanŃilor Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 
Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal Club Hunedoara”, precum şi raportul compartimentului de 
specialitate; 
                 Având în vedere raportul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanŃe 
şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului Hunedoara, al Comisiei pentru 
administraŃie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăŃilor 
cetăŃenilor, al Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecŃia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură, al Comisiei 
pentru servicii publice şi comerŃ, precum şi al Comisiei pentru activităŃi ştiinŃifice, învăŃământ, 
sănătate, cultură, protecŃie socială, sportive şi de agrement;   
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              În temeiul prevederilor OrdonanŃei Guvernului nr. 26/2000, cu privire la asociaŃii şi fundaŃii, 
aprobată, modificată şi completată prin Legea nr.246/2005, cu modificările şi completările ulterioare, 
a Legii educaŃiei fizice si sportului nr. 69/2000, cu modificările şi completările ulterioare, a Hotărârii 
de Guvern nr. 884/2001 pentru aprobarea Regulamentului de punere in aplicare a dispoziŃiilor Legii 
educaŃiei fizice si sportului nr. 69/2000 şi a celorlalte reglementări privind persoanele juridice, ale 
Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.139/2009 privind aprobarea participării 
Municipiului Hunedoara ca membru fondator la constituirea  ASOCIATIEI „ FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, cu modificările şi completările ulterioare;  

 În baza dispoziŃiilor art.36 alin. (2), lit.”d” , alin. (6), lit.”a” pct. 5 şi 6  şi art. 45 din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 

                                                                 HOTĂRĂŞTE: 
 

  Art. 1  Se mandatează  reprezentanŃii Municipiului Hunedoara  în  Adunarea Generală 
a Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal Club Hunedoara” , ca în Adunarea Generală din data de 
09.12.2010, să procedeze după cum urmează: 

I. să aprobe acordarea titlului de membrii de onoare la propunerea Consiliului Director, 
domnilor Ene Ştefan şi Luca Ovidiu Claudiu în cadrul Clubului Sportiv „Club Sportiv 
Fotbal Club Hunedoara”.  

II. să aprobe revocarea Consiliului Director al Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal Club 
Hunedoara.  

III. să aprobe numirea noului Consiliului Director al Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal 
Club Hunedoara în următoarea componenŃă: 
- d-nul Ene Ştefan  – preşedinte; 
- d-nul Colesniuc Dan – vicepreşedinte; 
- d-nul Luca Ovidiu Claudiu – membru; 
- d-nul Rusu Gheorghe – membru; 
- d-nul Toma Petrică – membru; 
- d-nul Simoc Gelu Titus – membru; 
- d-nul Danciar Ionel -  secretar. 
 

IV. să aprobe modificarea art. 11 din Actul constitutiv al „CLUBULUI SPORTIV FOTBAL 
CLUB HUNEDOARA” ,  conform celor menŃionate la pct. III. 
 

V. să aprobe revocarea din funcŃie a cenzorilor : 
- Vitez Anca Cristina 
- Baicu Virgil  

 
VI. să aprobe modificarea art.12 din Actul Constitutiv  al Clubului Sportiv „Club Sportiv 

Fotbal Club Hunedoara, astfel: 
            - „ art.12. Controlul gestiunii patrimoniului clubului sportiv „Club Sportiv Fotbal Club 
Hunedoara se efectuează de 1 cenzor: 

- d-nul B ălănoiu Constantin , persoană fizică, cetăŃean român, cu domiciliul în 
Hunedoara, str. Ştefan cel Mare,  nr. 25, Jud. Hunedoara, identificat cu CI, seria HD, 
nr. 262229, eliberat de PoliŃia Municipiului Hunedoara la data de 20.12.2004, CNP 
1520821203139. 

VII. să aprobe modificarea  art.32 din Statutul Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal Club 
Hunedoara, astfel : 

            -  „ art.32. Controlul financiar intern al  Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal Club Hunedoara 
este exercitat de 1 cenzor: 
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                     - d-nul B ălănoiu Constantin , persoană fizică, cetăŃean român, cu domiciliul în 
Hunedoara, str. Ştefan cel Mare,  nr. 25, Jud. Hunedoara, identificat cu CI, seria HD, nr. 262229, 
eliberat de PoliŃia Municipiului Hunedoara la data de 20.12.2004, CNP 1520821203139”.  
      

VIII. să aprobe ca termenul limită de predare-primire a gestiunii şi a actelor clubului , 
inclusiv cele contabile să fie data de 20.12.2010 

IX. să aprobe ca noul preşedinte al Consiliului Director domnul Ene Ştefan să fie 
mandatat să se ocupe de punerea în aplicare a hotărârilor AGA inclusiv pentru 
modificarea ACTULUI CONSTITUTIV şi STATUTULUI  Clubului Sportiv „Club Sportiv 
Fotbal Club Hunedoara”. 

 
Art.2  -  Actul constitutiv şi Statutul „CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA ” 

se vor modifică in mod corespunzător,  conform art. 1 din prezenta hotărâre. 
           Art.3  – Împuterniceşte Primarul Municipiului Hunedoara în vederea semnării  Actului 
constitutiv şi al Statutului Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal Club Hunedoara, modificate conform 
celor prezentate mai sus. 

Art.4   - Cu data intrării în vigoare a prezentei hotărâri se abrogă orice alte prevederi contrare. 
          Art.5  - Hotărârea se comunică Prefectului judeŃului Hunedoara, Primarului, Secretarului, 
Serviciului AdministraŃie publică locală, DirecŃiei economice, Clubului Sportiv „Club Sportiv Fotbal 
Club Hunedoara. 
 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.222/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
D-nul Balo şin Nicolae:  
„Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data de 08.12.2010 

 
 

 

Punctul 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local 
al  municipiului Hunedoara, pe anul 2010.  

Hotărârea nr.209/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 2 al ordinii de zi – Proiect de hot ărâre  pentru rectificarea bugetului  de 

venituri şi cheltuieli al Serviciului Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor din municipiul 
Hunedoara, pe anul 2010.  

Hotărârea nr.210/201 0 se aprob ă în unanimitate.  
 

Punctul 3 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2011, 
pentru serviciile prestate la “Casa Căsătoriilor” 

Hotărârea nr.211/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 4 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor de închiriere a 

căminelor culturale din municipiul Hunedoara, pe anul 2011 
Hotărârea nr.212/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 

Punctul 5 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor 
pentru utilizarea spaŃiilor cu altă destinaŃie decât locuinŃă şi pentru folosirea terenurilor aflate în 
administrarea Consiliului Local şi a altor instituŃii publice, pe anul 2011. 

Hotărârea nr.213/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 6 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de 

închiriere pentru folosirea locurilor publice de desfacere din pieŃele, târgurile şi oboarele din 
municipiul Hunedoara, pe anul 2011. 

Hotărârea nr.214/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
Punctul 7 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe şi tarife 

aplicate de către  Serviciul public „Bazinul de Înot” Hunedoara, pe anul 2011. 
Hotărârea nr.215/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
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Punctul 8 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor în vederea 

închirierii unor spaŃii din cadrul Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2011. 
Hotărârea nr.216/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 9 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru 

atribuirea locurilor de înhumare din cimitirul "Valea Seacă" aflat în administrarea Consiliul local al 
municipiului Hunedoara şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2011. 

Hotărârea nr.217/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 10 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului costului 

mediu lunar de întreŃinere datorat de beneficiarii şi/sau de susŃinătorii legali ai acestora pentru 
serviciile furnizate  de Căminul pentru Persoane Vârstnice din  municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.218/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 11 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor, preŃurilor de 

vânzare a unor publicaŃii ştiinŃifice precum şi preŃul materialelor publicitare  la Muzeul Castelul 
Corvinilor în anul 2011. 

Hotărârea nr.219/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 12 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor  

locale pe anul 2011. 
Hotărârea nr.220/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 13 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 

până la  15.500 lei, din bugetul local, pentru premierea elevilor cu rezultate deosebite în anul şcolar 
2009 – 2010, la olimpiadele şcolare pe specialităŃi. 

Hotărârea nr.221/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 14 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandate 

special reprezentanŃilor Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Clubului Sportiv „Club 
Sportiv Fotbal Club Hunedoara” . 

Hotărârea nr.222/201 0 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 

 
 

 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 


